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e městě je pořád co stavět, Taktéž se pracuje na novém 
přestavovat, opravovat, zateplení, omítce a barvě. Dále se Vrenovovat. Přinášíme jedná o stavbě nové příjezdové 

výběr některých projektů, na které cesty a také parkoviště blízko 
se v tomto smyslu Litvínov Sportovní haly Koldům. 
zaměřil nebo zaměří.

Most
Plavecký bazén Poslední zimu přibylo stížností na 
S  p o s t u p n ý m  c h á t r á n í m  most. Zrezivělé zábradlí, rozpadlé 
litvínovského plaveckého bazénu chodníky, rampouchy, krápníky a 
se naskytuje nová možnost záplaty jsou problémy, které 
postavit nový. Jak je již dlouhou způsobují dezolátní stav mostu. 
dobu známo, město na nový Město Litvínov právě projednává 
plavecký bazén zatím nemá řešení – a naskytují se zde tři 
peníze. Nicméně už vznikl návrh, varianty. První je oprava mostu. Ta 
přičemž původní budova by měla se momentálně realizuje, ale není 
být zbourána. Nová budova pro tolik efektivní. Druhou variantou 
plavecký bazén bude stát na letním je stavba nového mostu. Bohužel 
koupališti nedaleko Koldůmu. město na toto řešení zatím nemá 
Uvnitř budovy se nebudou peníze a touto otázkou se již 
nacházet pouze plavecké dráhy, zabývají litvínovští zastupitelé. 
nýbrž i vodní vír, bufet a možná i Poslední, třetí variantou je 
tobogán. Zrenovovat by se měl zbourání mostu, následné snížení 
celý areál letního koupaliště. p o z e m n í  k o m u n i k a c e  n a  

v ý š k o v o u  ú r o v e ň  u l i c e  
Sportovní hala Koldům Mezibořská  a  pos taven ím 
V roce 2013 se začalo s přístavbou k ř i ž o v a t k y  n e b o  d a l š í h o  
nového křídla. Tyto prostory, které kruhového objezdu.
byly zprovozněny na podzim roku 
2014, využívá gymnastický oddíl. 
Hlavní budova haly a šatny už je v 
rekonstrukcí .  Vyměňují  se 
skleněné tabule, okna a dveře. 

Budoucnost litvínovských staveb
text: David Volák, kvinta
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Valdštejnský zámek
text: Štěpán Kubičina, kvarta

Představujeme historii a současnost jedné z význačných architektonických 
dominant a kulturních center města Litvínov

Historie dlouhodobě usilovalo o zisk této 
Historie Valdštejnského zámku městské dominanty do svého 
sahá až do roku 1694, kdy nechal vlastnictví, aby mohl zámek 
tehdejší hornolitvínovský pán Jan zrekonstruovat. Tak se stalo roku 
Josef z Valdštejna postavit 2006, kdy Ústecký kraj zámek 
čtyřkřídlý barokní zámek na místě bezplatně převedl pod správu 
původní středověké tvrze. A až do města. Od této chvíle započal 
19. století sloužil jako sídlo dlouhý maraton na získání 
knížecí rodiny, která zde pobývala f inančních prostředků pro 
střídavě se svým hlavním sídle v rekonstrukci zámku.
Duchcově. Poté až do 1. světové 
války sloužil k hospodářským Rekonstrukce
účelům, přičemž byl na místě Roku 2006 proběhly drobné dílčí 
bývalé zámecké zahrady roku ú p r a v y  z á m k u ,  n a p ř í k l a d  
1878 založen osmihektarový vyklizení nádvoří, či vytvoření 
zámecký park. Po první světové obřadních prostor v části zámku. 
v á l c e  p ř i p a d l  z á m e k  Mezi léty 2006 až 2010 byly 
Československému státu a sloužil vyměněny střešní krytiny a 
j ako  s íd lo  hospodářského  opraven krov, v rámci toho 
velkostatku. Po roce 1948 zase proběhly renovace komínových 
jako sídlo Krajské správy lesů a od těles.  V letech 2010-2014 
r o k u  1 9 6 4  b y l  m a j e t k e m  následovalo obnovení hlavního 
Okresního muzea v Mostě. V sálu,  kdy bylo vybouráno 
devadesátých letech byly sbírky ze nepůvodní vložené patro a 
zámku odvezeny do Mostu a proběhla restaurace rokokových 
zámek přestal být využíván a maleb. A v roce 2013 proběhla 
c h á t r a l .  M ě s t o  L i t v í n o v  renovace shnilých klasicistních 
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vrat a obnova pískovcových úprava nádvoří, při které byla 
portálů. Zároveň byla v části položena nová dlažba. A finální 
zámku zprovozněna restaurace úpravy spočívaly ve vymalování 
Elixír. Zásadní a komplexní prostor zámku a provedení nových 
rekonstrukce zámku ovšem podlah. Záchrana zámku by 
probíhala až v letech 2013-2014 za nebyla možná bez finančního 
finančního přispění Ministerstva přispění vládních institucí, které 
financí. V roce 2013 byly za celé období přispěly částkou 
vybourány ostatní nepůvodní převyšující 40 milionů korun. 
příčky a podlahy, zatepleny Zámek byl otevřen veřejnosti na 
prostory 2. patra, vyměněna svatého Valentýna roku 2015. V 
elektroinstalace a nahozeny současnosti v něm sídlí městské 
omítky. infocentrum, propagace města, 

šéfredaktorka Radnice, pořádají se 
Rekonstrukce pokračovala po zde slavnostní obřady (svatby, 
zimní přestávce výměnou oken a vítání občánků atd.) a probíhají 
dveří, instalací kanalizace, zde různé výstavy a expozice. Na 
opravou fasády a nahozením závěr nutno dodat, že zámek čeká 
provizorní, sanační omítky, která v jeho cestě ještě jeden krok a tím 
má za úkol odvodnit a odsolit je výměna sanační omítky za 
zdivo zámku. Dalším krokem byla finální.
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Slavilo se s v(V)ervou
text: Jitka Moutvičková, 2A

Litvínovské hokejové tažení celou vyřazovací částí extraligy zakončili 
hráči Vervy na gymnáziu T.G. Masaryka.  Pohár pro vítěze tu byl k vidění 
naposledy před začátkem letní přípravy. Mezi hráči byli někteří absolventi 

gymnázia.

esta za mistrovským nádhernou atmosféru. Venkovní 
t i tulem nebyla nijak zápasy se promítaly na Zimním Cjednoduchá. Kdo z vás na stadionu Ivana Hlinky.

začátku sezóny tipoval, že se 
Verva stane mistrem? Celou Vítězný finálový zápas se 
sezónu si Litvínov vedl bravurně a odehrával ve Třinci, kam vyrazily 
fanoušci byli pochopitelně dva autobusy ropáků a mnoho 
nadšení z úspěchů našeho týmu. dalších fanoušků se vydalo směr 
Když se chemici dostali do play- Třinec po vlastní ose. Ostatní 
off, zájem fanoušků v Litvínově (a příznivci Litvínova fandili doma u 
nejen v něm) rapidně vzrostl. te levizních  obrazovek,  na  
Lidová tvořivost v průběhu play- stadionu nebo s kamarády u piva v 
off nebrala mezí, vznikaly hospodě. Po výhře 2:0 propukla v 
obrázky, básničky a mnoho Litvínově až neuvěřitelná euforie. 
dalšího. Vznikla také řada triček, Slavilo se snad úplně všude, lidé i 
samolepek a nejrůznějších ve večerních hodinách vyráželi do 
dárkových předmětů. ulic slavit. Někteří lidé setrvali a 

počkali do rána, aby přivítali 
S postupně vyhraným čtvrtfinále a mistry doma. To co se dělo ten den 
semifinále nálada ve městě sílila a a poté i na oficiálních oslavách je 
celý region začínal hokejem žít nepopsatelné. Na oslavy, které se 
ještě víc. Jelikož se všechny konaly na náměstí, si našlo cestu 
domácí zápasy vyprodávaly a na deset tisíc lidí. Tato euforie ale 
nedostalo se tak na všechny n e b r a l a  k o n c e .  H o k e j i s t é  
fanoušky, vyrostla na náměstí absolvovali možná nejdelší 
velkoplošná obrazovka, aby úplně autogramiádu v dějinách českého 
každý fanoušek mohl pocítit tu hokeje. Tisíce lidí si přišlo pro 
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podpisy svých oblíbenců a někdo Tým Vervy nyní trénuje v 
tak čekal až do půlnoci. atletickém areálu města Meziboří 

a na Zimním stadionu Ivana 
I přes tohle všechno byli vyčerpaní Hlinky. Nejbližším domácím 
hokejisté velmi ochotní a zavítali i zápasem bude přátelské utkání s  
na litvínovské gymnázium. Byli to HC Orli Znojmo začátkem srpna. 
pánové Pavel Francouz, Jiří Šlégr, Dále se klub zúčastní Champions 
Jakub Petružálek a někdejší Hockey League na přelomu srpna 
studenti gymnázia Tomáš Pavelka, a září. První kolo Tipsport 
Pavel Písařík a generální manažer extraligy startuje v pátek 12. září a 
Robert Kysela. Moderovanou HC Verva Litvínov bude hostit HC 
diskuzí provázel Mgr. Daniel Energii Karlovy Vary. Věříme, že 
Urik, zazněla píseň Vítězný gól a tento mistrovský titul nebyl pro 
zhlédnuto bylo také pár videí z Vervu Litvínov poslední a že na 
finálového zápasu a následných něj nebudeme muset čekat dalších 
oslav. Následovaly dotazy ze 56 let.
strany studentů a nezbytné 
podpisy a focení.
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Přijďte se zasnít do knihovny
text: Petra Macháčková 2.A

Výstava SOMNIATIS , v češtině SEN je první výstavou nadějné 
litvínovské fotografky Aleny Herzánové. Zasnít se v Městské knihovně v 

Litvínově můžete až do 26.6.

lena začala fotit, když jí 
bylo teprve třináct let. AZačínala na jednoduchém 

kompaktním fotoaparátu a své 
první fotky prezentovala na 
internetu prostřednictvím blogů. 
O pár let později dostala svou 
první zrcadlovku a fotografování 
pro ni dostalo zcela nový rozměr. 
O d  d o b  s v é h o  s t u d i a  n a  

Na obálce právě této Gympl 
Revue najdeme i titulní 

fotografii výstavy Somniatis, 
na které je Denisa Šatalíková.

P ř í r o d o v ě d e c k é  f a k u l t ě  
Masarykovy univerzity v Brně se 
intenzivně zajímá převážně o 
focení portrétů. Sama říká, že ji na 
focení portrétů baví právě ta 
nevědomost. Snaží se skrze své 
fotografie ukázat zajímavé životní 
příběhy, originalitu ale zároveň i 
„pravé já“ každého z nás. 
Fotograf ie  j i  spousta  l id í  
vychvaluje a líbí se jim. Na 
facebooku má její stránka „AH 
PHOTOGRAPHY“  už 3000 „to 
se mi líbí“.
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V současné době, pracuje jako 
knihovnice v Městské knihovně v 
Litvínově, kde právě probíhá její 
p r v n í  v ý s t a v a  s  n á z v e m  
SOMNIATIS, v češtině volně 
přeloženo jako SEN. Výstava 
předs tavuje  22  zasněných 
fotografií mladých dívek, ovšem 
každá v zcela jiném pojetí. Můžete 
se těšit například na pohádkově 
zasněné něžné princezny, Alenky z 
Říše divů nebo čarovné lesní víly. 
Výstava byla zahájena vernisáží 
22.5. , na kterou se dostavila část 
fotografovaných modelek. Ta 
nejvzdálenější  přicestovala 
dokonce až z Bratislavy! Na 
výstavu můžete zavítat až do 26.6. 
, tak ji nepropásněte, rozhodně 
stojí za to.

Pokud ji ale přece jen z nějakých 
důvodů nestihnete, nemusíte 
vůbec propadat panice. Další by 
měla proběhnout opět v Městské 
knihovně Litvínov na začátku 
roku 2016, tentokráte zaměřená na 
faunu a floru.
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Výlet do Španěl
text: Mgr. Marie Sachetová

Španělsko je krásná země na jihu Evropy. Najdeme v ní všechno – od 
sněhu po tropické oblasti, od chudoby k nesmírnému bohatství.  

Španělština je jazyk, který ve svém rozšíření již předstihl angličtinu. Je 
zajímavý, nenáročný a libozvučný. Na Gymnáziu T.G.Masaryka v 

Litvínově se vyučuje čtvrtým rokem.

 letošním roce připravuje má díky tomu, že se v ní voda 
litvínovské gymnázium rychle vypařuje, složení vody Vuž druhý výjezd do podobné tomu, jaké má Mrtvé 

Španělska - a opět společně se moře. Počasí nám jistě bude přát, a 
dvěma dalšími školami.  Celý tak se po dlouhé cestě vykoupeme 
zájezd trvá od 6. do 18. října a v jak v Mar Menor, tak ve 
jeho rámci projedou studenti Středozemním moři. Obě vodní 
gymnázia téměř  polovinu plochy totiž dělí jen úzký pás 
Hispán ie .  Uvád íme  výběr  země, a tak není problém přejít z 
některých míst, která navštíví. jednoho pobřeží na druhé.

Ještě ve Francii to budou Lurdy, Po odpočinkovém dnu budeme 
významné poutní a lázeňské město  pozdě večer odjíždět do Oropesy 
Už ve Španělsku bude první del Mar. Zde se ubytujeme na 4 
zastávkou Burgos, kde bude noci. V rámci pobytu podnikneme 
prohlédneme si katedrálu a výlet do Valencie a do Morelly. 
v í tězný oblouk a  budeme Jeden den je vyhrazen odpočinku. 
pokračovat do Madridu. V Na přání studentů byl do programu 
hlavním městě Španělska strávíme zařazen jeden den v Barceloně s 
celý den a noc. Po snídani prohlídkou gotické čtvrti, rambly 
pokračujeme směr Ávila. To je a Katalánského náměstí.  Poslední 
město s  nejzachovalejšími nocleh bude v Geroně, kde se 
středověkými hradbami.  Dále nacházejí  arabské lázně a 
naše cesta bude pokračovat do židovskou čtvrt. Po prohlídce pak 
oblasti Murcie. Zde se nachází už  zamí ř íme  směr  Česká  
Mar Menor – téměř uzavřená republika.
zátoka Středozemního moře, která 
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PEACEBITCH
text: Petra Macháčková, 2.A

PEACEBITCH je osobitá módní značka, co spatřila světlo světa roku 2014.  
Toto batikované oblečení slaví úspěch a my jsme exkluzivně pro Gympl 

Revue vyzpovídali jeho autora Filipa Malinu z Mostu.

Jaký byl prvotní impuls k tomu, A právě to beru jako hlavní 
aby sis založil vlastní módní znamení toho, že nic není špatně.
značku?

P r o č  z r o v n a  n á z e v  
FM: Vždy jsem si všímal toho, co PEACEBITCH?
lidé nosí, co to o nich vypovídá. 
Tak jsem přirozeně začal dělat FM: Po přeložení z angličtiny si to 
něco, co sedí mně a říká něco o urč i tě  dokážete  odvodi t… 
mně, stejně jako o dalších lidech, M y s l í m ,  ž e  t o  c e l k o v ě  
kteří ho nosí. Zkrátka jsem začal koresponduje s mojí životní 
vnímat svět, jak nejlépe to umím, a filosofií.
oblečení je můj způsob jak to 
vyjádřit.

Kdy jsi udělal první kusy a jaké 
to mělo ohlasy?

FM: S prvními věcmi, které má 
možnost nosit už pár super lidí 
jsem vyšel ven asi před rokem. 
Celé to začalo postupně ale 
m n o h e m  d ř í v .  Z n a č k a  
PEACEBITCH na sebe napojila 
velkou partu nejrůznějších 
z a j í m a v ý c h  l i d í  s  
volnomyšlenkářským nastavením. 
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V čem si myslíš, že je tvoje která vyleze z hrnce barev v 
značka zajímavá, popřípadě příštích měsících. Když to vezmu 
výjimečná? obecněji, chtěl bych značku 

přivést i do jiných rovin než jen 
FM: To záleží na pohledu jako oblečení.  Chtěl bych 
pozorovatele. Jestli je to myšleno aktivněji podporovat komunitu 
c e l k o v ě  n a  z n a č k u  PEACEBITCH lidí, hlavně i tím, 
PEACEBITCH, pak do ní  že se svým oblečením budu 
promítám vlastní kreativitu, vyjíždět na různé akce, kde ho 
kousek sám sebe, kousek toho, co sami uvidí a koupí si ho. Sledovat 
jsem kde viděl, co jsem kde zažil, v š e c h n o  m ů ž o u  n a  m ý c h  
co cítím a co si myslím. Myslím, s t r á n k á c h  
že to je to, co lidi na mém oblečení facebook.com/PCBTCH nebo na 
upoutá. To jim žádná velká, w e b o v ý c h  s t r á n k á c h  
anonymní a uměle vytvořená www.peacebitch.cz. Když budou 
korporátní identita nemůže mít fanynky nebo fanoušci zájem 
nabídnout. třeba o milostné psaníčko, nebo 

slevu na oblečení, ať se nebojí se 
Co plánuješ do budoucna a kde mi ozvat. Instagram ani Twitter 
si o tobě lidé můžou najít víc nemáme a mít nebudeme.
informací? 

PEACE*****
FM: Mám velké plány na spoustu 
m a l ý c h  d í l č í c h  p r o j e k t ů .   
Nejaktuálnější je nová kolekce, 
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Odkladiště pro nechtěné
výsledky obcování

gymnazistů s Múzou

Topí svý žaly 
s klapkama na očích i 

uších
neslyšíš

že kostel o blok dál 
zvoní

už docela jiný poledne
a lidi, který si 

potkával 
cestou za milou

popadali jako jabloně 
v sadě

Bojíš se života
děsíš se smrti

loučíš se dřív, než 
pozdravíš

a už dávno víš
jak chutnaj nekonečný 

noci

Sotva přijde, odchází,
ve chvílích, kdy je třeba 
slov,
možná střetneme se ve 
stáří,
až odejdu na věčný lov.
Nedostatek endorfinu,
zapříčinil vlivy stínu.
Ten šíří se a nabývá,
imaginárně se stmívá...
Avšak najednou osoba,
sluneční září oplývá,
mou reakcí je "Ty vole!",
a zdrhám, co mi kotník dá.
Konzistencí tenisáku,
smradem hajzlu z Votvíráku,
ta malá svině zvrtne se,
xicht polibek větru 
nesnese,
s asfaltem, psem a 
exkrementem,
v setině on střetne se...
pak přichází AGRESE!!!
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Citáty učitelů TGM 

 "Paní učitelko, proč  končí výuka v pondělí po 5. 
Hodině?"
"No on přijede ten Schwarzeneger a učitelé ho chtějí 
taky vidět"

 "Pokud chcete hlavolam, dojděte si na finanční úřad 
a vyplňte daňový přiznání. A když se vám to nepovede, 
přijde na vás exekuce. Fakt...je nemám rád"

 "Čeština...to je váš rodný jazyk, ten nemůžete 
prznit jak nějakou děvku v pangejtu!"



Institute of TOG aneb další 
úspěšní  Mostečané

text: Tereza Čubanová, sexta

Možná ani netušíte, že u nás na Mostecku máme nejen šikovné hokejisty, 
ale také tanečníky! Představujeme, taneční skupinu Institute of TOG.

e to taneční skupina z Mostu, s dalších. Jejich vlastní sál se 
kvalitními lektory, kteří zrcadly, klubovnou a kvalitní Jvyučují styly jako je hip hop, taneční podlahou se nachází ve 

vogue, wack, popin, lockin, sportovní hale v Mostě.  Za krásné 
krump, jazz, LA style a spoustu choreografie vděčí zejména 
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trenérům Tomáši Bocklovi a V loňském roce, na největší 
Kieumy Tran, kteří tančí v pražské taneční české soutěži skončila v 
skupině Projekt AWA, která je juniorské kategorii (do 16 let) 
považována za nejlepší skupinu MČR na krásném 6. místě a v 
ČR. Díky nim se Institute of TOG kategorii HVK (od 16 let) malá 
vyšplhala tak vysoko za pouhé 2 skupina na 5. Letos už mají na 
roky. Letos jejich soutěžní svém kontě 5 zlatých, 3 stříbrné a 1 
formace dostaly názvy ILLEGAL bronzovou medaili + se na největší 
a MAMA AFRICA a obě sklidily soutěži ČR umístili nejlépe z 
obrovský úspěch na většině celých severních Čech v nejvyšší 
soutěžích,  kterých se zúčastnili. lize.

Pokud byste chtěli vidět jejich taneční umění na vlastní oči, tak neváhejte 
a doražte 18.6.2015 v 17 hodin na Ressl (Most), kde uvidíte jejich 

závěrečnou show pro školní rok 2014/15. A jestli se ti tahle crew líbí a 
chtěl/a bys začít taky tančit street dance, zapiš si do diáře datum 

17.6.2015 opět v 17:00, přijď do sportovní haly v Mostě na nábor a staň 
se novým členem téhle taneční rodiny.

Více informací na www.itog.cz nebo na facebooku Institute of TOG.
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Další mistryně na gymnáziu
GR, Lucie Büttnerová, 1.A

Jedna ze studentek litvínovského gymnázia, Lucie Büttnerová, 
reprezentující oddíl TJ Sokol Horní Jiřetín, dosáhla velkého úspěchu ve 

světě moderní gymnastiky.

Gymnastika v moderním hávu celorepublikových přátelských 
Co to vlastně moderní gymnastika závodech vždy obsazovala přední 
je? Je to novější sport, který má v příčky. 
našem okolí hned dva oddíly. 
Jeden je CMG Litvínov a druhý TJ Minulý měsíc se zúčastnila 
Sokol Horní Jiřetín. Je to sport, ve závodu v Ústí nad Labem a stala se 
kterém jde o ohebnost, mrštnost, Přebornicí Severočeské oblasti 
rozsah a spoustu dřiny. Není nějak jinak řečeno, vyhrála jeden z 
náročný na vytrvalost, ale jde o ne jdů lež i tě j š ích  závodů  a  
kvalitu gymnastek, kde je důležitá kvalifikovala se na Mistrovství 
připravenost cvičenky od její České republiky z 1. příčky. Sešlo 
trenérky. Například v Praze nebo v se tam nejlepších 25 závodnic z 
Břeclavi je to velmi preferovaný celé ČR. Za podpory rodiny, 
sport a děvčata mají tréninky celého oddílu, kamarádek a hlavně 
každý den 3-4 hodiny. Tady u nás její trenérky Michaely Smolákové 
jde spíš o zábavu, o to je to předvedla skvělý výkon. Cvičila s 
krásnější pocit, když si potom míčem a švihadlem, za které 
přivezou nějaké velké úspěchy z dostala nejvyšší známku ze všech 
celorepublikových soutěží. děvčat. Po této sestavě bylo vše 

jasné a Lucka se tak stala Mistryní 
Naše úspěchy České republiky ve IV. Kategorii 
Hornojiřetínský oddíl čítá přes 50 základního programu moderní 
gymnastek od 3 do 21 let a 6 gymnastiky pro rok 2015.
trenérek. Děvčata mají tréninky 2-  Z oddílu se nominovalo celkem 5 
4krát týdně po 2 hodinách. Město závodnic a všechny předvedly 
se snaží sport podporovat, ovšem velmi dobré výkony. Je to důkaz, 
jeho pomoc moc velká není.  Ale že moderní gymnastice se velmi 
zpět k Lucce. Celou sezónu daří i v takové malé vesničce jako 
dokazovala, že v naší oblasti nemá je Horní Jiřetín.
větší konkurenci, ovšem i na 
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Mým vzorem byl Dominik Hašek
text: Linda Laurichová, Petra Macháčková, 2.A

Jak jste se již v tomto čísle Gympl Revue dočetli (a sami to jistě dobře 
víte), litvínovská Verva vyhrála mistrovský titul. Velkým přínosem byla 

současná brankářská jednička, Pavel Francouz, kterého jsme právě pro náš 
časopis vyzpovídaly.

1) Ze začátku bychom Vám 2) Po Vašem vítězství otřásla 
chtěli znovu pogratulovat k celým Litvínovem ohromná vlna 
mistrovskému titulu, který euforie a radosti. Je to stále tak 
Litvínov v letošní sezóně získal. silné, nebo už jste se z oblak 
P r á v ě  j s t e  s e  v r á t i l  z e  vrátili zpět na zem? 
soustředění v Turecku, poslední 
co jste s Vervou měl. Jaké jsou Já osobně to cítím tak, že už je to 
vaše pocity po návratu? pryč. A asi by to tak mělo být. Byl 

to sice mimořádný úspěch a 
Jsou víceméně pozitivní. Byl to neopakovatelný zážitek, ale 
dobrý začátek letní přípravy. Byly člověk z toho nemůže žít věčně. Je 
tam sice náročné tréninky, ale v potřeba koukat dál.
hezkém prostředí, takže se to 
trošku kompenzovalo. 
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3) Blíží se nám konec školního 6) Měl jste někdy nějaké 
roku a mě tak napadá, co Vy, hokejové vzory? Někoho kdo 
jaký jste býval student? Zvládat Vás inspiroval v tom, co děláte?
školu a sport muselo být 
náročné. Jak jste to zvládal? Měl jsem jich v celé kariéře hned 

několik. Nejdřív Dominik Hašek, 
Musím se pochválit. Byl jsem potom Tomáš Vokoun a v poslední 
dobrý student. Základní školu době například Carey Price.
j s e m  z v l á d a l  s e  s a m ý m i  
j e d n i č k a m i  a  s p o r t o v n í  7) Závěrem by nás zajímalo, 
g y m n á z i u m  v ě t š i n o u  s  jakým způsobem se vyrovnáváte 
vyznamenáním. s popularitou někdy i davovým 

šílenstvím. Lidé se s Vámi chtějí 
4) Jak jste se dostal vůbec k neustále fotit, povídat si. Není to 
hokeji? Procházíte ze sportovní pro Vás už trochu únavné? 
rodiny, nebo jste v rodině 
výjimka? Nebudu lhát, že někdy to je 

náročné. Například ta poslední, 8 
Nejsem ze sportovní rodiny, ale hodinová autogramiáda byla velká 
odmala jsem byl sportovně makačka. Ale je super, že nám lidi 
založený. Dělal jsem hodně sportů fandí a pokud jim to udělá radost, 
a nakonec se to vykrystalizovalo, tak mě taky. A určitě nikdy nikoho 
že jsem zůstal jen u hokeje. neodmítnu, pokud bude chtít 

podpis.
5) Dostal jste se někdy v kariéře 
do bodu, kdy jste chtěl s 
hokejem úplně skoncovat? 

Měl jsem dost velké zdravotní 
problémy. V 15 letech jsem měl 
operovaná obě kolena a spousta 
lidí mi tenkrát říkala, abych se na 
to vykašlal. Ale já jsem si 
nedokázal představit můj život bez 
hokeje. 
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Litvínovský parlament dětí a mládeže
 vyhlašuje

 SOUTĚŽ
        Od 1. 6. 2015 do 10. 9. 2015

                

Téma:

 

Litvínov

 

Fotografická

 
 

fotografie musí být v elektronické podobě

 
 

maximální velikost 4K

 
 

ve formátu JPG, PNG

 

Literární

 
 

pohádka, esej, povídka nebo básnička

 
 

maximální počet slov je 500

 
 

posílejte v elektronické podobě

 

Výtvarná

 
 

maximální velikost A3

 
 

kresba nesmí být plastická

 
 

osobně doneste do Městské knihovny Litvínov

 

(dětské 
oddělení)

 

nebo do galerie Radniční sklípek

 
 

na druhou stranu napište: věk, třídu a školu

 
 

Soutěží se

 

o věcné ceny. Vítěz

 

své kategorie bude zapsán na putovní 
pohár.

  

Fotografie a výkresy budou vystaveny v Městské galerii Radniční 
sklípek.

 

Fotografická a literární díla posílejte společně s věkem, třídou a 
jménem školy na e-mailovou adresu: pdmlitvinov@gmail.com

 


